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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a minisztérium az óvodapedagógus 
hiány csökkentése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közigazgatási állásportál adatai szerint nagyságrendileg 700 óvodapedagógus hiányzik a 
rendszerből kevesebb, mint egy hónappal a tanév kezdete előtt. A Pedagógusok Szakszervezetének 
becslése szerint öt éven belül a mostani óvodapedagógusok egyharmada nyugdíjba megy, vagy 
elhagyja a pályát és nem jön helyettük elég munkaerő.

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat:

- Fenntartják-e az ATV-nek adott minisztériumi választ, miszerint ez a szám "nem tekinthető 
kirívóan magasnak"?

- Milyen óvodapedagógus-hiányszámot tekintene a minisztérium "kirívóan magasnak"?

- Mit kíván tenni a minisztérium az óvodapedagógus hiány csökkentése érdekében?

- Mikorra várható jelentősebb béremelés, hogy csökkenjen a fluktuáció és növekedjen az 
óvodapedagógusok megbecsülése?


